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   PROTOKÓŁ  Nr XXXII/2017                    

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 września  2017 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1024. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny Janusz Zasada  (lista 

obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatu jędrzejowskiego  pan Zygmunt Ozga i Andrzej Baran, kierownicy 

jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Przyjęcia sprawozdania z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2017 roku: 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,  

- dyskusja i głosowanie w sprawie. 

8.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., 

            c) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

               w Wodzisławiu, 

            d) rozpatrzenia skargi na radnego Rady Gminy Wodzisław, 

            e) petycji, 

 f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wodzisław  porozumienia                             

o partnerstwie z Gminą Pierzchnica w celu przygotowania i wspólnej realizacji 

projektu pn. „Odnawialne źródła energii na terenie gmin: Pierzchnica i Wodzisław”. 

    9.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o wynikach   

          egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 2016/2017.      

  10.   Sprawozdanie z realizacji uchwały Rady Gminy Wodzisław w sprawie Planu Ochrony  

          Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

  11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

  12.   Sprawy różne. 

  13.   Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

przewodnicząca  rady gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Sławomira Galę,  jednogłośnie – 14 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

 

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady gminy odczytała pismo Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia 

do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Wodzisław  porozumienia o partnerstwie z Gminą Pierzchnica w celu przygotowania                      

i wspólnej realizacji projektu pn. „Odnawialne źródła energii na terenie gmin: Pierzchnica                 

i Wodzisław” ( pismo stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za uzupełnieniem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła uzupełnienie porządku obrad. Poinformowała, 

że wprowadzony projekt uchwały będzie omawiany w Pkt.8. lit „f”. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 14 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XXXI/2017                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 1 września 2017 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 14 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXI/2017 z obrad   

sesji rady  z dnia 1 września 2017  roku. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt poinformowała, że w minionym  okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji                       

w  zakresie  spraw  bieżących  wydała ogółem 7 zarządzeń, które  dotyczyły następujących 

spraw: 

- Zarządzeniem Nr 54/2017 z dnia 6 września   br.  ogłosiła  konkurs ofert i powołała  

Komisję Konkursową do rozpatrzenia ofert na realizację programu zdrowotnego                             

pn.: "Program szczepień profilaktycznych przeciwko grypie dla mieszkańców gminy 

Wodzisław w wieku 65 lat i więcej". Konkurs w  dniu 20 września br.  został  rozstrzygnięty 

wpłynęła jedna oferta GOZ w  Wodzisławiu, którego personel   od  dnia 21 września br. 

rozpoczął szczepienia, 

- Zarządzeniem Nr 55/2017 z dnia 14 września   br.  dokonała zmian budżetu                                 

i w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek   w działach   750- Administracja 

publiczna  z  przeznaczeniem na realizację  zadań wynikających z ustawy – prawo o aktach 

stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności i dowodach osobistych oraz w dziale 854- 

Edukacyjna opieka wychowawcza z przeznaczeniem na realizację programu – wyprawka 

szkolna. Zmiany również  zostały  dokonane w oparciu  o  wnioski  pracowników 

merytorycznych urzędu  w następujących działach : 400- Wytwarzanie i zaopatrywanie                     

w  energię  elektryczną, gaz i wodę,  750- Administracja publiczna i 854- Edukacyjna  Opieka  

wychowawcza, 

- Zarządzeniem Nr 56/2017 z dnia 19 września   br.  ogłosiła  otwarty konkurs na Partnera – 

firmy o statusie MŚP do  wspólnej realizacji projektu partnerskiego pn. „Rewitalizacja 

Wodzisławia”, 

 

- Zarządzeniem Nr 57/2017 z dnia 22 września br.  dokonała zmian budżetu                                  

i   w  budżecie Gminy na  2017 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu   o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek   w działach   750- Administracja 

publiczna  z  przeznaczeniem na realizację  zadań wynikających z ustawy – prawo o aktach 

stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności i dowodach osobistych, 801- Oświata                              

i wychowanie  z przeznaczeniem na wyposażenie  szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 
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lub ćwiczenia.  Zmiany również  zostały  dokonane w oparciu  o  wnioski  pracowników 

merytorycznych Urzędu  w następujących działach 750- Administracja publiczna,                     

801- Oświata i wychowanie oraz 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego,  

 

- Zarządzeniem Nr 58/2017 z dnia 22 września   br.  powołała 8 osobowy  zespół ds. 

opracowania  Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych  dla Gminy Wodzisław, 

 

- Zarządzeniem Nr 59/2017 z dnia 26 września   br.  uchyliła  Zarządzenie  Nr 52/2014 Wójta 

Gminy Wodzisław z dnia 1 lipca 2014  roku   w sprawie przyjęcia opłat za  usługi 

wykonywane w zakresie gospodarki wodno-ściekowej, 

-Zarządzeniem Nr 60/2017 z dnia 26 września  br.  ogłosiłam  nabór  na stanowisko 

kierownika  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Wodzisławiu. 

Pani wójt poinformowała, że w ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  

wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła w  wyznaczonych  dniach  około 25 osób.  Przy 

udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, Kierownika Centrum Usług Wspólnych  oraz 

pracowników merytorycznych  urzędu przygotowane  zostały   projekty  uchwał  oraz  

sprawozdania będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

 
Następnie pani wójt odniosła się do przeprowadzonych przetargów na   dostawy                              

i usługi inwestycyjne tj.: 

- w  dniu 14 lipca br.  odbył się przetarg  na „Budowę budynku wielofunkcyjnego: Remizy 

OSP i Świetlicy Wiejskiej w Mierzawie˝. Dnia 14 września 2017 r. została podpisana umowa 

z oferentem. Natomiast  w  dniu 20 września 2017r. wykonawcy został przekazany teren 

budowy. Jest informacja na piśmie, że 2 października wykonawca wchodzi na plac budowy, 

- w dniu  6 września br. odbył się  przetarg na zadanie pn. „Budowa sieci wodociągowej dla 

miejscowości Wola Lubecka” w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Budowa wodociągu 

grupowego Przyrąb – Lubcza”. Wygrała  oferta Zakładu Usług Remontowo-Budowlanych 

Wod-Kan CO i GAZ Grzegorz Sajdak  z Charsznicy. Na  dzień  dzisiejszy zostało  

zaplanowane podpisanie umowy z oferentem, a we wtorek będzie przekazanie placu 

budowy. Zadanie będzie prowadzone przez dwa lata. Pani wójt dodała, że rozmawiała                      

z wykonawcą na temat prowadzenia prac przy obecnych warunkach atmosferycznych                      

i uzyskała odpowiedź, że technologia wskazana w projekcie pozwoli na prowadzenia prac 

chyba, że będą duże mrozy czy inne zjawiska atmosferyczne, 

- w  dniu  22  września  br. komisja dokonała otwarcia ofert  w postępowaniu przetargowym 

na  Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                            
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i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2018-2019. Postępowanie 

przetargowe  zostało unieważnione  ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, 

którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. Pani wójt 

poinformowała, że mieszkańcy pytali o firmę Tamax ale firma ta w ciągu miesiąca podniosła 

swoją ofertę o 400.000zł. co jest nie do przyjęcia. 

 

Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz bieżącej  

działalności uczestniczyła   w spotkaniach  tj.: 

- w  dniu 8 września br. odbyła kwartalną naradę z sołtysami poświęconą głównie wymiarowi 

podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości na 2017 rok. Zapoznano również sołtysów                     

z realizacją dochodów i wydatków  budżetowych za  8 miesięcy  2017 ze szczególnym 

uwzględnieniem  dochodów własnych gminy w tym podatku rolnego, leśnego,  od 

nieruchomości i od środków transportowych, a także zaległościami na  koniec sierpnia        

br.  w tych podatkach. Omówione  zostały  również  szczegółowo sprawy  związane                             

z funduszem  sołeckim  na  nowy rok  budżetowy 2018 jak  również odpowiadała na 

zadawane pytania. W tym dniu pani wójt w godzinach popołudniowych uczestniczyła również                         

w uroczystościach, które odbyły się  w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Jędrzejowie z okazji zakończenia służby i zdania obowiązków na stanowisku zastępcy 

komendanta powiatowego. Zastępca komendanta powiatowego PSP w Jędrzejowie mł. bryg. 

Tomasz Gil odszedł na emeryturę. W  uroczystościach uczestniczyli starosta i wicestarosta 

jędrzejowski, burmistrzowie, wójtowie, samorządowcy, byli komendanci PSP w Jędrzejowie,  

 

- w dniu 12 września br. wspólnie ze  Skarbnikiem  Gminy  podpisała  pre – umowę 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2014-2020 dla projektu „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Wodzisław”. Zakres rzeczowy projektu obejmuje roboty budowlane obejmujące 

ocieplenie ścian zewnętrznych i modernizację instalacji centralnego ogrzewania 

w budynkach szkół na terenie gminy, tj. w Szkole Podstawowej w Mierzawie, Szkole 

Podstawowej w Niegosławicach, Samorządowej Szkole Podstawowej w Lubczy 

i Samorządowej szkole Podstawowej w Brześciu. Ponadto w części budynków wymieniona 

zostanie stolarka okienna i drzwiowa, wykonane zostanie ocieplenie stropodachów i pokrycie 

dachów papą termozgrzewalną. Szacunkowa całkowita wartość projektu wynosi                        

1 785.000,00 zł, w tym dofinansowanie z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w kwocie 1 180.000,00 zł., 

 

- w  dniu 13  września br. uczestniczyła w posiedzeniu  Rady LGD „Ziemia  Jędrzejowska- 

Gryf”, które odbyło się w Starostwie Powiatowym, 
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- w  dniu 18 września  br. wzięła  udział w  posiedzeniu Świętokrzyskiej Rybackiej LGD, które  

odbyło się Starostwie Powiatowym we Włoszczowie, 

- w  dniu 20 września  br. w godzinach popołudniowych   przewodniczyła posiedzeniu Rady 

Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. Przedmiotem posiedzenia była 

informacja na temat ilości zawartych kontraktów z  uwzględnieniem sytuacji  finansowej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia za I półrocze 2017  roku. Dyrektor poinformował również                         

o  sytuacji  kadrowej i bieżącej działalności Ośrodka Zdrowia, 

- w dniu 24 września br. uczestniczyła w Powiatowych  zawodach sportowo-pożarniczych, 

które odbyły  się w  gminie  Oksa. Zawody miały  odbyć  się na  stadionie  Klubu Sportowego 

Partyzant w  Wodzisławiu jednakże pan Gądek i inne osoby stwierdzili, że ze względu na  

opady płyta boiska nie nadaje się na przeprowadzenie zawodów i dlatego zdecydowano  

przenieść je za przychylnością wójta do Gminy  Oksa. Puchary miały jednak napisy 

związane z Wodzisławiem. Na 10 drużyn nasza drużyna z Lubczy  zajęła 4 miejsce i można 

powiedzieć, że nasi strażacy dobrze się spisali,     

- w  dniu 27 wrześnie br. wzięła  udział w Jędrzejowie w konferencji w  zakresie realizacji 

usług społecznych przez podmioty ekonomii społecznej oraz  Lokalnym Kiermaszu Ekonomii 

Społecznej. Uczestnikami był min. Caritas który reprezentował ksiądz dyrektor Stanisław 

Słowik, Fundacja Rozwoju Demokracji Lokalnej jak również starostwo, burmistrzowie                       

i wójtowie naszego powiatu. 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- brak 

Pkt. 7. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2016 roku: 

 

a) Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 2693/2017  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          

z dnia 22 września 2017r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania 
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budżetu Gminy Wodzisław za I półrocze 2017r. ( uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Robert Dziób przedstawił opinię komisji dot. 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 roku ( opinia komisji stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu) 

c) dyskusja i głosowanie w sprawie, 

 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że informacja była omawiana przez 

wszystkie stałe komisje rady i otrzymała pozytywną opinię.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca rady gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania                     

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2017 roku. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania,  radni opowiedzieli się większością głosów – 12 za,                 

2 przeciw, wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław stwierdziła  przyjęcie sprawozdania                   

z realizacji budżetu Gminy Wodzisław  za I półrocze 2017 roku. 

 

Pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

komisji rozwoju gospodarczego i finansów  i otrzymały pozytywną opinię ( opinia stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu).  

Projekt uchwały w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-2023, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Obrady opuścił radny Robert Dziób. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/213/2017                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2017-

2023r. 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r., przedstawiła skarbnik gminy                   

( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Na obrady powrócił radny Robert Dziób. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/214/2017                          

w sprawie    zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2017r.                     

 

c) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej                              

w Wodzisławiu, przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 11 

do protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/215/2017                        

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wodzisławiu.      

                  

d) rozpatrzenia skargi na radnego Rady Gminy Wodzisław, przedstawiła przewodnicząca 

rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych- radny Henryk Kowal w związku, że skarga dot. jego 

osoby wyłączył się z głosowania.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/216/2017                             

w sprawie rozpatrzenia skargi na radnego Rady Gminy Wodzisław.                         

 

e) petycji, przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 



9 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/217/2017                        

w sprawie petycji. 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wodzisław  porozumienia                                              

o partnerstwie z Gminą Pierzchnica w celu przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. 

„Odnawialne źródła energii na terenie gmin: Pierzchnica i Wodzisław”, projekt uchwały 

przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).   

 

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XXXII/218/2017                        

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Wodzisław  porozumienia                                              

o partnerstwie z Gminą Pierzchnica w celu przygotowania i wspólnej realizacji 

projektu pn. „Odnawialne źródła energii na terenie gmin: Pierzchnica i Wodzisław”. 

 

Pkt. 9.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz                    

o wynikach   egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 2016/2017.      

 

Informację przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych                        

w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu).  

Radny Wiesław przypomniał, że od początku kadencji rozważamy poziom egzaminów                     

w naszym gimnazjum – dodał, że dobrze, że nie mamy wyników szkół podstawowych bo już 

by było całkowicie – i osiągnęliśmy dno. Miało być coraz lepiej, miały być rozmowy, poprawy, 

a osiągnęliśmy dno.   

Więcej pytań ani uwag nie było.  

 
  Pkt. 10.   Sprawozdanie z realizacji uchwały Rady Gminy Wodzisław w sprawie Planu 

Ochrony  Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

 

 Sprawozdania przedstawiła pani Agnieszka Marzec- referent d.s. gospodarki 

odpadami ( sprawozdania stanowią załącznik nr 16 i 17 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 11.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

- brak 

Pkt. 12. Sprawy różne.  

Radny Wiesław Kowalski zwrócił się z pytaniem do dyrektora Kostyły dlaczego przez 

dwa tygodnie było zamknięte boisko przy Zespole Szkół w Wodzisławiu. Radny podkreślił, że 

na boisko wydatkowano 600.000zł. i dodał, że chodzi mu o pierwsze dwa tygodnie nauki we 

wrześniu.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Wodzisławiu wyjaśnił, że w pierwszych dniach września 

było chłodno i nauczyciele nie wychodzili z dziećmi ale teraz zajęcia są już prowadzone.  

Radny Wiesław Kowalski nie zgodził się z taką odpowiedzią i zauważył, że było 

ciepło. Poinformował, że na pytanie młodzieży dlaczego boisko nie jest otwarte pan dyrektor 

odpowiedział, że jeszcze nie zostało odebrane. Radny zauważył, że pan dyrektor 

wprowadzał w błąd gdyż boisko zostało odebrane w lipcu, a teraz pan dyrektor mówi, że było 

zimno. Radny stwierdził, ze najlepiej by było zamknąć obiekt albo go sprywatyzować.  

Pan Roman Sokołowski pytał, dlaczego pani przewodnicząca rady nie zaprosiła go 

na wspólne posiedzenie komisji, na której omawiana była petycja. Zauważył, że skoro nie 

został zaproszony to powinien być dopuszczony do głosu podczas podejmowania uchwały                

w sprawie w/w petycji. Zauważył, że petycja stała się bezzasadna i by ją wycofał gdyż rada 

nadzorcza mleczarni nie zgodziła się na zamknięcie sklepu. Był artykuł w tej sprawie                 

w Gazecie Jędrzejowskiej  i rada niepotrzebnie rozpatrywała petycję. Rada podjęła uchwałę      

i teraz będzie musiał zająć stanowisko w tej sprawie. Pan Sokołowski zauważył, że petycję 

złożył w imieniu ponad 100 osób, a rada potraktowała ją jako nieważną. Przyznał, że 

spółdzielnia sama się rządzi ale nie jest zawieszona w próżni i jest w Gminie Wodzisław. 

Produkty nie kupują tylko mieszkańcy gminy. Ważny w tym przypadku jest fakt, że sklepów 

firmowych jest coraz mniej i tak jak zlikwidowano posterunek to i sklep też zostanie 

zamknięty. Jednakże ten sklep zostanie utrzymany. Prosił o przesłanie uchwały. 

Poinformował, że zajmie w tej sprawie stanowisko i skrytykuje za to radę. Stwierdził, że 

powinno się poważnie potraktować podpisy ponad 100 osób, którzy nie byli zmuszani do 

poparcia petycji. Niektórzy z nich byli tak zdesperowani, że przekazywali swój adres 

zamieszkania tj. dane osobowe, które w piśmie do mleczarni zostały zabielone, a do urzędu 

petycja została złożona bez zabielania numerów domów. Podkreślił, że nie chciał aby ktoś 

posługiwał się danymi osobowymi gdyż jest to bardzo poważna sprawa. 
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Przewodnicząca rady gminy wyjaśniła, że rada nie ma obowiązku zapraszania na 

posiedzenia komisji mieszkańców. Gdy ktoś chce wziąć udział to może skorzystać                         

z informacji umieszczanej na stronie internetowej urzędu dot. terminów posiedzeń. Radna 

nie ma jednak obowiązku pisemnego zawiadamiania w tej sprawie. Rada nie ma również 

możliwości ingerencji w działalność innych instytucji. Rada zajmuje się min. budową dróg czy 

inwestycjami , a nie ingerencją czy dana spółdzielnia mleczarska ma dochody czy nie i czy 

będzie utrzymywała sklep gdyż nie jest to w kompetencji rady. Poinformowała, że do urzędu 

gminy wpłynęło pismo z JSM, z którego też nie wynikało bezpośrednio, że sklep będzie 

zlikwidowany. 

Sołtys wsi Stara Olszówka poinformował, że w imieniu mieszkańców ma pytanie do 

radcy prawnego, kiedy będzie uchwytny. 

Pani sekretarz poinformowała, że radca prawny jest zatrudniony dla potrzeb urzędu               

i jednostek, również mogą korzystać z jego porad sołtysi i rady sołeckie.  Generalnie nie 

powinien przyjmować mieszkańców bo ma na tyle spraw urzędu i może przyjąć                        

w wyjątkowych sytuacjach gdy wiąże się to z działalnością gminy. Pani sekretarz 

poinformowała, że radca prawny pracuje we wtorki w godzinach od 8 do 15-16. W dniu 

dzisiejszym radca ma sprawę w sądzie i nie mógł jej przesunąć.  

Radny Wiesław Kowalski zauważył, że co sesja radca ma wyjątkowe sprawy. 

Pani sekretarz wyjaśniła, że po raz pierwszy informuje, że dziś radca nie mógł być na 

sesji gdyż ma sprawę w sądzie,  której nie mógł przesunąć. 

Radny Wiesław Kowalski pytał, jak radca ma napisaną umowę o pracę z której 

wynika, że nie ma obowiązku być na sesjach. W takim wypadku sesje należy zwoływać we 

wtorki.  

Pan Roma Sokołowski odniósł się do wypowiedzi pani przewodniczącej dot. petycji                 

i stwierdził, że nie powinna się wypowiadać bo coraz bardziej się pogrąża gdyż podpisy były 

niepotrzebnie składane bo zakład mleczarski nie zamierza zamykać sklepu. Decyzję tą 

odłożono do końca sierpnia i była o tym audycja w Radiu Kielce. Podpisy były zbierane 

niepotrzebnie, a teraz pani przewodnicząca mówi, że jest pismo z mleczarni. 

Przewodnicząca rady gminy podkreśliła, że sklep jest Jędrzejowskiej Spółdzielni 

Mleczarskiej i tam działa rada nadzorcza i gdy pan Sokołowski miał jakieś uwagi to petycja 

powinna być tam skierowana. Rada Gminy Wodzisław nie ingeruje w działalność innych 

podmiotów gospodarczych. Pani przewodnicząca zakończyła dyskusję w tej sprawie i prosiła 

o inne pytania.  
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Pan Roman Sokołowski pytał, dlaczego do tej pory nie są uruchomione latarnie przy 

sklepie pana Łukasza Rzymkiewicza. Mało tego jedna latarnia jest zamontowana w środku 

chodnika i inwalida na wózku nie mógł przejechać. Dodał, że z tego co wie jest przerwany 

przewód. Następnie pan Sokołowski pytał, dlaczego gmina do tej pory nie rozwiązała 

problemu zalewania posesji pana Ryszarda Mędryka. Podczas ostatniej ulewy jego posesja 

po raz kolejny została zalana jednakże pan Mędryk nie oddał sprawy do sądu w sprawie  

wypłaty odszkodowania. Następnie zwrócił się do radnych i poinformował, że na ręce pani 

przewodniczącej przekazał dokumenty dot.   Sądu Rejonowego w Jędrzejowie tj. 70 stron 

dokumentacji Prokuratury Rejonowej w Krakowie dot. działalności tego sądu. Stwierdził, że 

warto przeczytać to pismo, jest tam min. opisana jego sprawa i można się przekonać co ten 

sąd jest wart. Stwierdził, że „kompletnie nic”. Dokumentacja dot. 27 spraw i być może jedna 

dot. naszego mieszkańca. Są tam tylko same nazwiska i nie ma adresów ze względu na 

ochronę danych osobowych.  

Radny Wiesław Kowalski pytał, co do tego ma rada gminy.  

Pan Roman Sokołowski stwierdził, że dobrze wiedzieć co się dzieje w sądzie rejonowym.  

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że gdy będzie chciał coś wiedzieć na ten temat to 

się dowie, a nie powinno się tego tematu poruszać na sesji rady gminy.  

Pan Roman Sokołowski poinformował, że u pani przewodniczącej jest również wyrok 

Trybunału Praw Człowieka w Strasburgu. Stwierdził, że takich ludzi w Wodzisławiu jest 

„bardzo dużo” i warto się zapoznać z tym wyrokiem.  

Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu pan Marcin Bekier przedstawił 

ogłoszenie dot. nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. Poinformował, że   

- od 1 października nocna i świąteczna opieka zdrowotna świadczona w zakresie POZ 

udzielana jest  od poniedziałku do piątku  w godzinach od 18 do 8 dnia następnego oraz 

całodobowo w dni ustawowo wolne od pracy. W razie zachorowania lub nagłego 

pogorszenia stanu zdrowia pacjent może udać się po pomoc do każdego nocnego                            

i świątecznego punktu opieki zdrowotnej, niezależnie gdzie mieszka i do którego lekarza czy 

pielęgniarki złożył swoją deklarację. Dyżurujący lekarz udziela porad w warunkach 

ambulatoryjnych,  na miejscu w domu pacjenta- w przypadkach medycznie  uzasadnionych-                 

i telefonicznie. Od 1 października zmienił się wykaz nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej                 

i w ramach POZ na terenie realizuje ARTMEDIK Sp. z o.o. ul. Małogoska 25  w Jędrzejowie 

tel. 41 38 81 491-  jest to opieka ambulatoryjna  tj. na miejscu. Pomoc wyjazdowa jest 

udzielana w dalszym ciągu przez pogotowie. Informacje w tej sprawie są na stronie ośrodka 

czy  NFZ. Do niedzieli opiekę sprawuje jeszcze pogotowie. Pan dyrektor zwrócił się                        
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z prośbą do sołtysów o wywieszenie plakatów dot. płatnych badaniach rehabilitacyjnych jak 

również o bezpłatnych szczepieniach na grypę dla osób powyżej 65 roku życia.  

Pani wójt odniosła się do informacji dot. nocnej i świątecznej opieki medycznej                        

i prosiła aby nie mylić ich z SOR-em.  

Pkt. 13. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą drugą  sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Sławomir Gala /                / Stanisława Nowak  / 

 

 


